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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

írásbeli választ igényl ő kérdés

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi Tamás
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Urhoz :

„Hogyan képzeli el a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium és az ügyben érintett Paks i
Atomerőmű Zrt., a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. és a Magyar Villamos Művek Zrt.

a társadalmi egyeztetést, a Parlament tájékoztatását az új atomer őművi blokk(ok )
létesítésének előkészítése kapcsán? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A paksi új atomerőművi blokk(ok) létesítése kapcsán számos nagyon fontos döntés áll az ország
előtt, minden körülményt figyelmbe kell vennünk, hiszen nem szabad megfeledkeznünk az azót a
eltelt időszak váratlan eseményeirő l, így a Fukushima-i atomerőmű balesetrő l sem.
A kialakult helyzetben fokozottabban igaz az az állítás, hogy egy ilyen több cikluson átível ő projekt
sikeres végrehajtásához konszenzusra van szükség, mint parlamenti, mind társadalmi szinten .

Kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan képzeli el a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium és az ügyben érintett Paks i
Atomerőmű Zrt., a Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. és a Magyar Villamos Művek Zrt . a
társadalmi egyeztetést, a Parlament tájékoztatását?

Várom megtisztel ő válaszát!

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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